



INTERNATIONAL BOBSLEIGH & SKELETON FEDERATION

IBSF Registered Testing Pool (RTP) 2018-2019

The IBSF RTP is based on the Top 10 ranked Athletes of the PyeongChang Olympic Winter Games 2018 as well as the Top 10 ranked athletes of the IBSF Discipline Ranking 2017/2018. These athletes have been cross-checked with the RTP lists of the National Anti-Doping Organizations (NADOs) concerned. If athletes were not yet included in the National RTP list respectively, their NADOs did not require them to indicate the 60-min time slot within their Whereabouts they were put on the RTP list of the IBSF.

IBSF Registrierter Testpool (RTP) 2018-2019

Der IBSF RTP basiert auf den Top 10 Athleten der Olympischen Winterspiele 2018 in PyeongChang sowie den Top 10 platzierten Athleten der IBSF Disziplinen Rangliste 2017/18. Diese Athleten wurden mit den jeweiligen RTP Listen der Nationalen Anti-Doping Organisationen (NADO) verglichen. Falls Athleten noch nicht in den Nationalen RTP Listen aufgeführt waren bzw. falls die betreffende NADO vom Athleten nicht die Angabe des 60-minütigen Zeitfensters bei den Whereabouts gefordert hat, wurden diese auf die IBSF RTP Liste genommen.

slide into the future